
P R o r o K ó z r c x / . g
z sesji Rady t{iejskiej v Jgdrzejorie odbyteJ v drriu g czr-lre 1999 rolru
v Star"osh¡le Furiatow¡m"

4d .1 " Przeuoüri@4cy Rady HeJskiej Ieresa Szyach otworzyla obrady
Rady Miejskiej u Jqdrzejwie.Otbrady rozry4to o godz.Ftej przy frdcrencji
24 radnych rn og6lny stan 28 rradnych,co stanovi 8517 t ogótu Rady"Przeuodnicz,4cy
Rady strierdzila pravwncno6ó do podejnovani_a rrchyal .
o godt.fl na sesjq prz¡ftyfa radna Anna Szfek dotychczas nieobecna na obnadacf¡.
Rada obradoyata u sktadzie 25 radrgrchrco stanovi 9,3 f ogólu Rady,

kzerodnicqcy Rady !{lejskiej ponitala przyby}yctr na sesjq
rdtych Seimiku Sanorzqdwego Uojeuództra $riqtokrzyskiego,starostg Jedrzejqskie
go $riercryiskiego Tadeusza ,profesora architelrta Jerzego Plesnera-glórnego
prtfldrtanta,mgr itr2.Jana Tiszr¡era -ylaSciciela Biura Architelctorricznego
v tftakwie'P.Nieniec -projelrtanta Biura J.Tiszr¡era,dyrelrtorów gierazjó{
i szkót podstawonyctr,lüaczelnika Oddzialu T.eqiejscosego Kuratorirm Osniaty
tührik Maksalornrprzedstawicieli niqkfu zawodorrych,delegatów Srigtolrrzyskiej
Izby Rolniczej:Yaclawa KqdrgrYtodzfurierza Uieliñskiego,kierownika O6rodka
Fomocy $oleczrej t{i"asta i fuiny,soffsów i przewodnicz4ych rad soteclcich,
przedstardcieli partii i stronnictv politycznych,przedst€yicieli prasyrradnyctr,

B¡rnistrza i jego Zastepc€ ,kierounikór jednostek orgarrizacyjnych Urzqdu
ttiejskiego i rszystkictr przybytyctr ra dzisiejsze obrady.
sdrretarzen obrd jedr¡ogro6nie n¡rbrano radn4 Er2bf et4 ui 6nier¡s¡ia.

4d.2" Przeyodnic"4eg Rady ltiejskiej T.Szyactr sr¡osi o zffqcie
z prcporuranego porzglru obrad dst 1Z i 18 .

tÍniosek zostal przyjety jedrqfo6nle.

B¡rmisttz proponuJe przentesierrie prb 16 proponwanego porzdln¡ obrad
w nieJsce pkt 7'a natmiast Prb 7 rozphryé v nieJsce propontranego dct.16.
Y zyiq?ku ze zniesien plrb.17 i 18 Burmistrz vr¡osi o rrrieszczenie jalto pkt.17
rr[.btraly z'nier¡lqiqcej trctrva]q Rady t{iejskiej v Jqdrzejovie l{r v]'f/52/g
z dnia 9 narca 1999 rcün¡ v spravie r¡stalenia planu sieci szkól podsta¡lorrych
prowadzonyctr pllzez fuing Jgdrzej6nn,a jako drt 18 nUchvalq zrnieniaJeel

rchwalq Rady l{iejskiej v Jqdrzejwie Nr vrr/j3/g z dnia 9 mr.ca 1999 roku
v spravie okre6lenla ob¡odóry szkóf @starcvych na terenie ftriny Jqdr:zejóun.
tfniosku.je o tnieszczenie p¡ft 19 v brzmieniu:n[Ichrala w sprawie zaürierdzenia
Regulamlnu Rady Spofecznej Zakladu Fodstayosej Qield ZdroyotneJ v JqdrzeJovi.en,
a jako koleiny pkt r[Jctnra]q v sprarie ustalenia nqjnizszego vynagrodzenla
zasaclniczego oraz varto5ci jedrngo purüctu praccnikóv zatnrdnionyctr u jeürastkach
organizacyjynch gminy Jqdrzejóun "
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Radny Alfred Czop zglasza o nmieszczenie w porzqdku obrad punktu dotyczqcego jego

rezygnacji z pracy u Konisji Rewizyjnejrproponqjqc w jego nieJsce radnego Sutka,
natomiast przyjpie go do sktadu Kmisji Porzqdku R.rblicznego zaniast radnego S¡lka.
túrioski zgloszone przez Burmistrza zostaly przyjgte jednoglo6nie.

Za vnioskiem radnego A"Czopa glosowalo 2J radrrt¡chrprzeciw niktrl radny vstrzSmat siq
od glosu"

Rada jednoglo6nie przyjqla caty proponowany porzqdek obrd z urz4lqdnienie¡n

zgloszonych wniosków.

Porzqdek obrad:

1 "Obr¡arcie sesji,stwierdzenie quortmrpowolanie sekretarza obrad.

Z.Przy¡g,ie porzqdku obrad.

3"Przy¡qcie protokólu z poprzedniej sesji.

4"Interpelacje i wolne wniqski"

5.Informacja o pracy Tarz4du l{iejskiego.

6"Infornacja o realizacji uchyal @jqtych na poprzedniej sesji.

T"LJchvala w spravie przyjgcia startegii rozvoju gminy Jqdrzejóv.

B-Informacja o przygotowaniach do roryry,ia novego roku szkolnego 1W/m.

9.Problerry rolnictwa na terenie miasta i groiny.

lo"Infornacja o pracy Komisji Rozwoju Usi i Gospodarki Rolnej.

11"l.Jchvala v sprawie zasad i sarur¡ków nytapywania bezdwrych ntierz4t.

l2"Uchvala w sprawíe pr4rzrerrria pomocy dziecioul i mlodzie2y w okresie nauki ,ustalenia
zasad odplatno6ci za,Sviadczenia z Pomocy Spotecznej oraz ustalenia oplat za

korzystanie z uslug Dzierurego Douu Pomocy Spolecznej u Jqdrzejowie.

lJ"Sprawozdanie z dziatalno6ci O6rodka Ponocy Spolecznej lt[iasta I fuiny w Jgdrzejowie

za rok 1W.

l4.uchvata w sprauie zmian v btd2ecie niasta i gniny na 1S rok.

l5.uchwata y spravie zmian y t¡rxlzecie miasta i gminy na 1999 rok.

l6.tbhwata r sprawie oplat za przejazdy 6rodkami kmt¡nikacjL niejskiej.

lT"Uchwata "mieniajqca uchwatg Raü Miejskiej v Jgdrzejosie Nr VIT/52/9 z dnia

9 marca 198 roku v sprawie ustalenia planu sieci szk6l @stauov¡rch provadzonych

przez ftrinq Jqdrzejóu.

l8.Uchwata zmieniqjqca uchnatq Rady ltliejskiej w Jqdrzejovie Nr YTI/5J/fi z dnia

9 marca 1999 roku v sprawie okre6lenia obnodóy szkót podstawonych na terenie

kriny Jgdrzejów.

l9.{.lchwa}a w sprayie zatwierdzenia Regulaninu Rady Spolecznej Zaktadu Podstavowej

@ieki Zdrowotnej u Jqdrzejovie.

2o.Uchwala r. sprawie ustalenia nqjni2szego wpagrodzenia zasadníczego or€z rarto6ci

jednego punktu pracowników zatnrdnionych v jednostkach organizacyjnych

g¡iny Jqdrzejów"

2l.Rozpatrzenie rerygmcji radnego Alfreda Czopa z czlonka Kornisji Rewizyjnej.

22.Odpowiedzi na interpelacje.
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Zfi.Tanlmiqcie obrd.

Ad.f. Rada jednoglo6nie przyJqla protokól z poprzedniej sesji

Rady l{iejskiej"

4d"4" Radna l{aria Krapiszewska yniosln{ie o rmieszczenie na skrz¡ráovaniu

dr%l tlggleniec-Brynica s¡cha z trasq E-7 znaku drogowego sygnalizqiqcego
przej6cie dla pieszychrprzede uszystkin ze rrzglqdu na bezpieczeristr¡o dzieci

korzyst4jqcych z tego przej6cia u drodze do szlcoly do Srroniora.

Radny l{arian Góralski unosi o przry6pieszenie prccz u¡&orawcq kanalizacji prac

nriqarrycjt z prryvr&enien nauierzcl¡ni drogweJ do poprzedniego stanu

u miejscovo6ci $rdóf i v Jqdrzejowie przy ulicy Uilanowskiej.

Radny Tdzishav Adanczyk sklada povbórre zapybanie,co stalo siq z pienigdzmi

prlzeznaczc:rryrni na renont szkoly v Rakwie.Odpfrriedá dyreJ<tora Gminnego Zespolu

Obfrrgi Szlót i Przedszkoli nie zada¡¡ala rdnego,gdy2 nie dotyczy meritr-m sprauy.
Radny Teofil Sqk wrosi o zainteresovanie siq nawierzctrniq dr{grktóryni bedq

dojezdZaó dzieci do szkót.

Radny Ryszard Pacanosski zgtosil wniosek o ro4,oezqcle prac remortorrych przy

rozjeZdzie - skrz¡¡Zoraniu ulic 11 Listopada i Al.J.Pilsudskiego.

Radny Ryszard Facanowski vnioslrqje o zwiqkszenie ilo6ci koszlr na -4mieci i systeoa-

tyczr:e ich opróárianie.

Przenodnieqcy Kota Terenovego ROF Kazimietz Grabousl<i pytarcry byl zgloszony

vniosek do Urzqdu Uojeródzkiego o dofir¡nasoyanle o6uietlenia i jakie sq ;¡ego losy.

4d.5. h¡rnistrz przedstawil Radzie w trzupelnieniu przeslanego sprarczdarria
inforuacjq z dzialalno6ci Z,arz$u ltiejskiego u JqQrzejmie za okres od 10 czerbrca

do 28 czercca 1999 rolru.

/Infornacja v zat4czeniu do protokólu/.

Rada przyjqla sprarcz&nie z dzíalalno6ci Zarz4du l{iejskiego za okres miedzy sesjam

Ad.6. Rada przyjqla inforrmcjq o realizacji rrchwat pofiqtych rn poprzednie;

sesji .

4d.7. Przwodnic"Acy Rady Fiiejskiej r¡dziela glosu profesorrovi Plesnerovi

n celu zreferomnia glórnych z,akoáeñ. strategii rozvoju gpiny Jqdrzejów.

fuavi4fic strategiq gmny Jqdrzejóu profesor Plesner *órna uyage zyrfril na:

poprayq jako6ci Zycia nieszkaírcóv gniny,

trykrmanie Jqdrzejona jako ogrodka tuqrstyki,

sprauy o3r*iaty i kultury,

r4¡tvórczo6ci rolnej i przemyslovej.

fuóvit zasoby naturalne gniny.!,[óyi] rn temat rozuoju ustq ,v Qm socjalnych.

Rozwój szpitbla $rko jednego z n4ivigkszych zakldóry zatrudniajqcych rnjvigkszq
i1o5ó pracovników"Yskazal na rozvó¡ sztrolnict¡ra



- 4 -

Nie proponoval zaktadar¡ia vyz-szyctr trczelni"Polecal rnaó¡ o6rodkó¡ informacyjnyctr
lqcznie z ku¡'-semi przygotouawcz5¡mi do egzaninu rn uyzszq rrczelniq.
I-6tif o potrzeble br¡domictra mieszkaniwego oraz ochronie 6rodouiska.Fodkreslil,¿e

obecny system funkcjonorania odbioru i g@dzenia Énleci byl vla6ciny"
qrtem przectndzenia na cieplovnicüro olejore sprzyja octuor¡Íe 6rodoviska"
Y dalszej kolejno6ci omóril infrastrukturq teclrricznq i transportorq or:az
sieó karalizacyjn4 v mieÉcie .Poruszyl problen restnrlrturyzacji rulnicbra"TÁ istotrq
uznal spraye rozroju przeu5rslu przetrórczego"

hzryodnie-"4cy Bady prasi o pytania do referujqcegg.

tliceprzwodniez4cy Sqk unosi o zagospodarouanie terenu ftrwa6cice -Uófka"

hofesor Plesrer odpovlada,2e jest to jeden z pntrtórrktóry uuzgledniono jako

posiadajqcy yannki do agroturystyki.

Przerodnic4ca Rady uraza ,?c zorguúzomnie ptrrürtórt informacyjynctr dla nasz¡rch

uczelni jest barclzo cenne.

Starosta Jqdrzejowslci T.Swierczyírski. w¡powiada siq,2e podobne my6tenie odno6nie

rryZszrych uczelni jest ue vladzach poniatorych.Inforuqje Radg o nawiqzaniu ukladu
z Alcademiq Ekonomiczrq i od lutego 2Om rcku rqjpravdopodobniej bqdzie flfia tej

Lrczelni o kierur¡kutrhandel zagrartczryn i nysÉlpraca z zagranícqn. lfóvit o odbytym

spotlaniu z Kolegitn Relrtorskin v Jqdrzejovie.Filia bqdzie fi:nkcjononaó v nonym

bt¡dynku Zespolu Szkóf Hrononicznych.Srar¡q uruchonienia filii szkoly vy2szej
zainteresonane sq sqpiednte poviaty.

Rada jedrrogt,ofuj.e porziqla uchwalg nr V81/g v sprawie przyjqcia program.r

Strategicznego romju l{iasta i fuiny Jqdrzejóu do rokr¡ mB.

Uchsafdnr Yr/at¡g w zalqczeniu do protokólu.

4d.8" Referqje l{aciej Ko6nlder -Kiercnik tl5rdziatu OÉuiaty,Kultury i Sportu.

,/Informacja u zatqczeniu do protokólu/.

J.Robak -kierovnik Gminrego Zespolu Ohsh€i Szt(ól i Przedszkoli przedstavia Radzie

spraye dojazdóu i douozu r.¡cznlóv klas gimrazJalnyctr.

/Ir¡foraacja v zatqczeniu do protokólu/.

Yiceprzmodnicz4cy Rady T.Sek vyra?a, troskg o z-abzpieczenie opieki nad dowozen
malyctr dzÍeci do szkól.t{óri o potrzebie renontóu dróg.

Kierovnik M.KoSmider odpoviadar2e na peulo nie zostarq zostayione male dzieci bz
opieki.Fonadto nárÍ o plarnch zagospodaronanla brxtynku po filiiszkoly FodstavoveJ

v Ctrya6cicactr .

R¡rnistrz vwa2arire dzieci dovo2one bqd4 Srodkami samorzqdonyni.Obiecano nan wiele
I nie spelniono obiecanek nóul B¡rnistrz.

Sottys wsi Chorzrya tl.Sr¡lek zglasza,b rcdzice z Chorzewy ctrcq posfaé dzieci do
Szkoly Fodstar¿ovei nr f v Jqdrzejoviera nie do Szl<oly Podstawowej v prz1slawiu.
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kosilem dyrelctora Szkoly podstauowej w PrzqFlawiu o odbycie zebrania z rodzlcani

dzieci z Cltorzmyrale zebrania nie odbyf .

Dyrelctor Szkoly Fodstawej v PrzqFlayiu odpowiada r?a w karty dzieci z C}r:.ruevy

i nÍe nozunie ,dlaczego majq nie prcyj# do szkoly w Przqplawiu.

Y.Sulek odponlada,ire Zpzrlrtiem rodzicóu dzieci z Clltorzxy jest poslaé

je do Szkoly Fodstawouej Nr , v Jqdrzejosie"

Kierqnik M.KoÉurider deklarr4je siq zorganizoraé spotkanie z rodzicani z rdzialem

dyrektorón szkól u PrzqFlaviu i Szkoly Fodstarcwej nr f v Jgdr'zejorie.

Zebarnie odbqdzie siq u Chorzeuie.

Przer¡odnic"4@ Rady zoboviqpuje kieromika H.Ko5midra do zatatvienia tei sprayy.

lüastq¡:nie araca sig o przeprwadzenie losqrania dvóch dzieci na nyjazd na Clpr

z fundacji Jolanty Kraáeiwskiej.

Przedstavia krlrterla "
Brmistrz H.l{ichatkieyicz nyjaÉnia sk4d sig vzig}a decy4ja dwóct¡ niejsc..Losovanie

to jest los ¡nóryi B¡ruristrz"l,Ia¡n chodzilo o dzieci za nybitne osfryniqcia n rnuce.

t{o2.e siq ol<az,aé,2re u losorraniu nybitrn dzieci zrri}<rq.Zar@ postanouit zostawié

jedno niejsce dla vybitnie zdolnego dziecka.

Radny R.Pacanowski zuraca sig z zapytaniem ,czy fundacja Jolanty Kva6niewskiej

dotyczy dzieci biednyctrrczy vybitnie uzdolnionych.Uva:2artc nie mozna tego

traktryaó jako nagrody h:rrristrza,czy 7arz4u.

B¡ruistrz odpouida ,2e niejsca te otrzynat jako B¡rnistrz.Losovanie publiczne

prorradziny po to ,aby byto to rrczcisie"Dla ubogich dostali6my JO m.ieisc na

kolorrie.

Radr¡a H.Bafiñska inforuqje Rdq,Ze p.Kua6nierska oddala na rece pani Grzybisz-

-lüovickiej 50 nie¡sc na kolonie dla dzieci na nasz teren.

Przevodnic"4ea Rady zwraca siq z zapytanienrczy Rada vpai; zgodg na lososanie.

Rdni zgñzajia siq jedrrcglo6nie.

PrzewodnicT4cy Rady l4iejskiej T.Szvach uycilga los z r¡azuiskien Jadviga Borucka
ze Szltoly Fodstanwej Nr 4rsekretarz obrad radr¡a El2bieta YiÉnitrska n5rlosonala
lfatgorzatq Jaworsk4 uczerunicg Szkoty Podstawoyej v Rakovie.
Przevoüricz4ey obrad oglasza 1! ninutorq przerre.

Yzr¡auia obrady.

4d.9. Referqje Stanislava L,e6niewska-kierwnik ll¡¡dzialu Rolnictva
i Ochrony SroOovisXa.

/Tystqlienie v zalqczeniu do protokótu/.

F.Hier:zchovski-przewodnlcz4cy Rady Soleckiej lÉcina pyta,ca¡ Rada omóryila akcjq
2ljvr4rcry jest zorganizornny skup zbo2a,suszenie, itp.
Mówi o spravach l,Écina od darna niezalatnionych zdanieul parn Yieruchonskiego
pr"Ez UrzEd Miejski/resztórka,vodopój,kaplica zab¡¡tkona,ítp. / .
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Kierornlk LeÉniewska odpowiada p.t{ierzchowskieuu,2e planprzeprosadzenia akcji 2niw

jest ju2 przygotowany i bqdzie zainteresorranemu rdostqpniory do uglqdu u Wydziale

Rolnict¡ra i Ochrony Sro¿wistta.

Przevodnicz4cy Rady T,Szvach decydtúe,aby na pozostale pytania p.Uierzchovskieuu

kierosnik le6nieuska r¡dzielila osobi6cie uyjaÉnier1 v Urz$zíe lttiejski-m"

Informacja zostala przez Radq przyjqta do rriadono6ci"

Ad.1O" Rada nie ldnos;zip usag przyjqla infomacjq o pracy KmisJi Rozwoju Usi

i eospodarki Rolnej.

Ad.11" Rada jednogloÁeie porziqla uchnalg nr AA/9 u sprawie zasad

i rrarunkós nylapyrania bezdmryctr zvíerz4t"

/Uctruala w X/P/9 u zalqczeniu do protdrólu/"

Ad.12. Pada 22 gtosani,glasóv przeciv nie bylo,prry 3 glosach vstrz¡mr4jqcych

siq porziqla uchvalq Nr X/83/9 v spravie prryzre,rúa pmcy dzieciom i ntodzie2y

v okresie nauki,ustalenia zasad odplatno6ci za Ér¡iadczenia z pornocy spotecznej

oraz t¡stalenia oplat za. kror4tstanie z uslug Dziennego Domu Ponocy Spotecznej v Je-

drzejwie.

/Uchvala rw X/53/9 v zalqczernu do protok6lu/.

Ad.1f" Referqje Kierovnik O6ro¿t<a Pmocy Spoleczrrej l{iasta i hiny

w Jqdrzejovie GraZyna Chabior.

ÁJystryienie v zalEczeniu do protokótu/.

U sr¡oim rrystqtieniu podkre6lila,2e jest du2o interverrcji i skarg,czego porcdem sq

nale fi¡ndusze dla O6rodka.

$rawozdarrie przyJqto "

4d.14. Sprawe snavia h¡rmistrz H.l,tichalkiewicz.

Y zviqpku z brakiem Érodkóv na kant5muacjq budory krytei plyralni przy

Szkole Podstayoyej nr 4 u Jqdrzejovie 7.arz4d starqf przed problemern zaciqgniqcia

pLyczlt<i z banku.Zar?€ld na drn vyjÉcia zervaé unoue @d2 zaciryn4é kredyb.

U PFRO|{ na dzieñ dzisiejszy nie na Srodkóv.Je2e1i bqdq bqdzieüy pertra}rbowaé móvi

h.¡rnistrz.

Radny R.Pacanovski interesr-¡je siq na jaki procent bqdzie zaciqgniqty kredyt

i czy koszt kredytu bqdzie nt2szy ní2 n I m(II.

Skarbnik inforuqje,2e jest 6 1,5 mld starych zlotych.

Pod4ie ,2e 7.arz4d lttiejski vybierqjqc ofertq BIK Banku,2e prowizja í odsetki

wynoszq 16,9 f.Hie jest w¡rmogien organizoranie przetargu na zaciqgniqcie kredytu.

Radny K.l{.ichalskiunioskqje ,aby spnayE tej inwestycji zajq}a siq Kornisja Reuizyjna
i sprar*dzlla,czy óuczesny 7arz4d decydujqc siq na tq investycjq miat zabezpieczenie
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v 6rodkach flnansovych.

RgP - K.Graboyski vyra2a srroj4 troskq o sybr:acjq finansouq gniny.Uuaza,2e gnira

jest ju2 rrystarcz4jqco zadluzona ,dojdzíe ieszcze ten kredyt"

¡¡a temat zadluzenia gminy vypcnriada siq Scarbrik fuiny @qlqc hroty t<reA¡Uu

i zadania,na które kredyt zaciqgniqto"ffiaÉnia,Ze przepisy zeznalqiq na zaciqgnigci

kredybu a2 do deficytu brd2etovego.Lf roku bie24c¡m do sptaty przypada 4@ mln zl'

tj.4o n1d starych zlatych. RIO kontrolqje i nadzorqje uchualy podeimane przez

gninq i v przypadlninieprauidlovo6ci uchyla uchwalq-

Przeyodnicz4cy Kola Terenovego ROF K.Grabonski zastanavia sig,czl gnina jest

w stanie splació zaciqgniqte kredyby.Jest to ktr¡ota 8O mld starych ztotych-

Jest za tym ,aby byl basen w Jqdrzejorie,ale jest równieL za tym 'aby gnina nie

upadla.

hrrrnistrz H.Uichalkieuicz uuair.,ire warto ryzykoraó i zaciryaó kredyty-Podaje

przryklad szpitali.Te szpitale,Ictóre zaciqgnqty kreürty dobrze na tlm vyszty.

l{4j4 sprzqt i w czq3ci unorzone dtugi.

Zastepca B¡rmistrza tl.tloániak prryzraie,Ze prarudq jestr2e brdova basenu w kerZdym

roku jest dro2sza.Kiedy decydouano siq na buclovq basenu jego koszt okreSlano r¡a

Tl n¡d, zlotych /starych/.Obecnie jruz 53 mld zlotych/starych/.Taniej vSrniesie'

je¿eli Bada zaciqgnie kredyt,poniewaZ br¡dova zostanie zakoírczcr:E n krótszyn

coqsie.

Przeuodnicz4ca Rady poddala pod glosownie sr¡iosek radnego K"l¡tichalskiego"

Za ynioskiem glosovato 18 radnychrglosóv przecir nie bylo,5 radnych vstrz¡rnalo

sig od glosu.

Rada 24 gtosani ,glosóu przeciu nie bylo ,Pr4 1 glosie ustrz5mujqc¡m siq

povziqla uctrualq rv X/84/9 v sprauie zaciqgniqcia poLyczki z BIG Barku

w Kielcactr na brxloug pn. n&-rdowq Krytej Plyvalni przy Szlcole Podstauwei Nr 4

w Jqdrzejouien.

/Uctrvata nr X/84/9 v zal4czentu do protokólu/.

M.15. Refen4je $tarbnik &tinY-

Rada jednoglo6nie povziqta uchwalq rv )UB5/9 w sprawie zmiant v bul2ecie miasta

i gminy na 1999 rok.

/t¡ctlwlata rv x/85/9 v zaiqcreniu do protokólu/-

Ad.16. Refen4ie radca prauny Uczqdu l{iejskiego D.Kiviorska.

Infornr4je,2e do uprawnieñ Rady nale2y ustalanie cen biletó¡r.In wigcej Rada

uchwali ulg ,tym wigksz4 musi daó dotacjq. Podaje do wiadmoéci Rady kto jest

upratrniony do ulg na cal¡rm krdu.

Inforuu.je Radq,2:e jest kornpetentna uct¡valió inne ulgi poza tpirktóre nymienila.

Radny R.Facanosski pytarczy bqdzie to dotacja ,cry refi:ndacja.

tJnioskqje o uchwalenie ulg dla o.sób po To-tym roku 2ycia'
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Radca prayny odpouiada radnemu R.Facanoyskiemur2e jest to refurdowanie w formie

dotacji.Rada ma obcriq?ek vówczas ,gd¡r uchr¡ali ulgi pomdustavowe.

Sadny A"Czop nyja6nia zapis u pkt.4 pfi<t J-zr:ercuty stopieri niepelnospranno6ci

jest odpowiednikiem dawnej grupy inualidzlciej pierwszej.

Soltys usi Jasionna U.ltlarcÍnkowska popiera vniosek radnego R.Facanowskiego

o rrchualenj,e ulg dla osób po 70 roku 2ycia.

hzeuodnicz4a Rady ogtasza }-cio ninutonq przeryq.

Hznavia obrady.

Radny R.Pacanowski precyzqje i pontarza suó¡ wniosek nzapetmió bezplaüne

przejazdy obyratelm ,kt6rry ukoñczyli 7O rpk L'ycían "

Radr¡a E"Ptasznik zwraca siq z zapytanien:je2eti ustalamy ceny biletóu byfoby vskaz¿

ne wiedzieó jakq knotq doplacato siq dotychczas do bitetó¡ miejskich i ile

byloby doplacane w przSpadku uchr¡aleniea tej ulgi.

K.Grabocski -przewodnic"4cy Kola Teranowego ROF jest zÁariar2e nie jest noZliue,abl

dokor¡aé takiego rozliczeniarponiera2 na naszych liniach korzyst4jq nie tylko

nieszkañcy nie tylko naszej gminyrale kaZdy,kto zjavia sig na naszJm terenie.

Tast€pca h¡rmistrza odpowiada odnoÉnie symulacji kosztóv.lJ ubiegl¡m roku

br¡d2et Sriny przewid5ruat 1& tys.zl dla Spólkj, PGKi-l,l z przezrtaczenien dla

kornunikacji niejskiej.KKi}.f nie nykora¡stalo okolo 10 tys.zt.I{ bie2qcyn roku

Zarz4d zaloryt reformormnie komunikaeji miejskiej.Qtoszor¡o przetarg,do którego

zglosit siq tylko jeden oferent.[hova polega na tyn,Ze pokryjeny fl % ulg

stosowanych przez noyego przwoánika.Radni móuiq o norych ulgactr.

Nie jest no2liye okre6lenie ile vyniesie ulga po wprovadzeniu zapisu o bezplatnych

przejazdach dla osób po 70 roku 2ycia.Prz¡r¡H.rszczalníe bqdzie to kyota okolo

6O tys.zl.Scafq ulg noZna oszacowaó dzieki kason fiskalnym zamontonanym

v autobusach przewofuika. Tnrdno jednak poniedzieó o dokladnyn rozliczeniu.

Llra¿a roszerzarrie ulg za, zbytxznerponieua2 dalsze ulgi utndniq negocjacja z PKS.

K.Grabovski-R0P pyta,,cry ma rozr¡miú, ,2e bedq to inne bilety.

Zastepca h.umistrza odpovfada,Zrs bilety bqdq inne ,bo bqdq mialy innq cenq

i bqde sprzedavane tylko u sieci autob¡sóv miejskich.

Radny R.Pacanovski pyrta,czy urpwr z PPI(S jest ju2 zavarta.

Radny A,.Czop rúe zgadza siq z t1m ,co poriedziala radca prawny.Za ulgi jakie

uchvali-ury musiny zaplació.Za ubiegty rok za bilety ulgoue zú?)<a w¡rniosla 148 tys.:

przy rúZszych cenach biletóu.Z tytutu planonanych ulg PPKS trzeba zaptació

okolo 1 m-ld zl.

lfniosek radnego Facanouskiego przer;hcdzi 7 glosani przy 2 gtosach przeciw

i 14 glosach wstrz5¡uqiqcych siq.

Radc,a prarny rrraca. uragq,Ze po wprovadzeniu ulgi dla osób po 70 roku Lycia

i skre6leniu pkt 4 p$t J reryci nie bqdq rnieli ulg.



- 9 -

Radny R.Facanowski oponr-r.je przecinko gtosowi radcyrtwierdzqc ,2c ye rrriosku nie

móyil o skre6laniu pkt 4 ppkt ]".

Rdny T.Baraiski zg}asza sniosek formalny,aby zactroraó ulgi dla emerlrtón

i rer¡cistów tak jak zapisano w projelrcie uchraly.

Za rnioskiem radnego T.BarañskiegO radni glosovali jednogtoÉnie.

Rda jednogloSnie porziqta uchvalq rv X/6/9 w spravie oplat za' prz-eiudy

Érodkani kw¡unikacji niejskiej.

/tlchrrala w x/6/9 v zaL4czeniu, do protokólu/.

Radca prayny infornu.je,b b ucln¡ala obowiqzu.ie tak2e firnq KRAL"

Ad.17. Rada 24 glosami,glosóu przecir nie bylo przy 1 gtosie wstrzymqjqcym

siq ponziqla uchuale nr X/gl /9 zmieniqjqcq uchratq Rady l,Iiejskiej v Jgdrzejowie

Nr VII/52 /9 z dnia 9 rrErca 1999 roku v spravie ustalenia planu sieci publicznyct

szkól podstawonych proyadzonych przez fuinq Jqdrzejórr.

/rrchwata nr x/gl/Vl v zak4czeniu do protokólu/.

Ad.1B. Rada 24 glosani,glosów przeciu nie bylo,przy 1 glosie vstrzynqiqclm

siq powziqla uchnalq nr X/8/9 zrnienia.j¿tc¿L uchratg Rady Ftiejskiej v Jqdrzejowie

Nr VII/53/9 z dnia 9 marca 1999 roku w sprauie okre6lenia ob¡odów szkól

podstauor*ych r¡a terenie &riny Jqdrzejów.

/uchwala w X/8/9 v zaLTczeniu do protokólu/.

Ad.19. Rada 22 gtosani,glosór przeciv nie bylo,przy 3 glosach wstrzynujqcycl

siq powziqla uchrralg nr X/8/9 w sprawie zat;ltierdzenie Regulaninu Rady Spoteczne.

Zakfadu Podstawovej Qpieki Zdrovotnej w Jqdrzejovie.

/r¡chyata w X/8/9 v za}.qczeniu do protolrótu/.

Ad.zO. Rada jednogtoÉnie uchvalila uchralq nr X/%/9) u sprawie

ustalenia najnizszego w5rnagrodzenia zasadniczego oraz carto6ci jednego punktu

pracovników zatrudnionych v jednostkach organizacyjnych gnÍxy Jqdrzeióu.

/tbhwala rc x/%/9 v za.kqczeniu do protokótu/.

M.21. Radna E.Ptasznik nnosi o dokladne przemy6lenie sprawy.

Radny Alfred Czop stavia sig do dyspoq¡cji Rady.

Przer¿odniczqcy Rady wnosi o przesuniqcie sprany na kolejrq sesie Rady.

Radny A.Czop zuraca siq o rozpatrzurie sprawy korriecznie na dzisiejszym posiedzen

Rady l{iejskiej.

Przsodniczcy Rady zarc4dza 1O minutowq przer"hre w obradach.

llznavia obrady.

Przewodniczqcy Rady zinlca. siq do radnych o przegtosoranie ,czy radny A.Czop

powinien pozostaó w Kourisji RevizyJnej.

Za pozo.staniern radnego A.€zopa w Konisji Rewizyjnej gloswalo 21 radnych'

glosów przeciw,ani wstrzymqjqcych siq nie bylo.

Radny Alfred Czop pozostqje rndal czlor¡kiem Konisji Rewizyjnej.
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Ad.?2" Odpowiedzi na interpelacje rdzielqjq:

Radnej ll.Ktrapiszevskiej A.Krzanosski-dyrektor RDP jest to spraya do zalatr¡ienia

przez in2.Cichego dyrektora Zarzqdu Dróg Krajor*ych.Jest to droga krqiorm.

Radnenu M.Góratskienu od¡rowiada Kierorrnik tfydzialu Rolnictra i Ochrony Srodoyiska

St.L,e6nievska ,2e sprawa zostanie dopilnonana ,musi byó odpowiednia pogda

do poto2enia nanlerzchni asfaltorej.

Radnenu Z.Adanczykowi odpoviedzi udziela J"Robak-Kierwnik fuirunego Zespolu Obslugi

Szkól i Przedszkoli nastq¡rqjqco:zespót otrzyual na zaplanonne zadania pieniqdze,

które zostaly nykorzystane zgodnie z ptzerraczeniem.Innej odpowiedzi radnemu nie

moi:e uCzielió.

Radny Z.Adarczyk nie jest zadowolony z udzielonej odpowiedzirponiena2 jego

rryborcy zwrac4jq siq z tqdanieur rqyja6nienia co stalo slq z 1O tys"zl przezrlerczonych

na hxlowq szkoly v Rakoyie.

Zastqpca Burnistrza tl"!Íoáriak u uzupelnieniu odponiedzi Robaka dodqle,2e Konitet

&tdony Szkoty u¡ Rakowie mial opracorraó dokunentacjqrale nie opracoyal.

Prawda jest taka,2e gnina zami¿sf 41O tys.zt kredytu zaciqgnqla kredyt w r*ysoko6ci

\1O tys.zl.

Pieniqdze ,o których mowa byly przezrtaczone na dokrmentacjqrnie bylo konta inwesty-

cyjnego i nie rcina bylo tych pieniqdzy zatrzyraé ,Zgodnie z wszystki-ni regutami zos
-ly pr"Ékaz:rre- na inny cel.

Skarbnik *inY vyjraÉni sprayq rn pi6mie.

Zastqfa &.¡¡rnistrza zrrcaea. siq do dyrektora J.Krzanowskiego o dvienie sprany dróg,

szczególnie tychrktór'ymi bqdq dovo2one dzieci do szkóI.

Dyrektor J.Krzanowski przeprasza za po6rednictwen Yiceprzewodniczqcego f.Seka

nieszkaicóu BrusarPodlaszczarC,o"rry a nie-rrykonanie prac ze rzglqdu na niesprzyjajt

q aurQ.Zapeunía,Ze v pierwszej kotejnoÉci bqdq remontpvane drogi,którymi bqdq

dowo2one dzieci do szkót.Cz4Éé remontóv bgdzie wykonane do 15 llpca 1999 roku.

I{chodzi w grq lcwestia pcnr,bdzi i dodatkovycvh 6rodkóv.Sytr:acja no2e znieniaó sig

diametralnie.Bylem z komisjq o godz.11-tej rla moScie u Ctrojrnch,a o gú2.12-tej

otrz5rnalem telefon,Ze jest nyera w jezdni i nie da sig przejechaé.

i{iceprzewodniczqcy Rady T.Sqk zapybuje co z drogq ftva6cicerStlice-Jasionniarczy

bqdzie ten odcinek drogi budowany skoro pieniqqzy rystarczy tylko na 8@ mb-

C-n v&czas bqdzie,jak bqdq dovo2one dzieci .lüa drodze od CtrwaÉcic trzeba polo2yó,

r¡avierzchniq asfal towq.

l{icestarosta K.Pisarek ustosur¡kowal sig do gtosu radnego T.Seka. Zgodzi} siq

z tW problemem , o czJm nówit radny.l'Iicestarosta twierdzi ,2e dal slowo i go

dotrzyma.Zalo2enieu¡ jest jak móvi Hicestarosta zrobió remonty czqgstkowe tu,

gdzie bedzie siq dowozió dzieci do szkól.Nie mam nic do ukrycia móui tlicestarosta,Ze

pieniqdzry nie. starczy ra zadaniaro których móvil Ylceprzewodncize4cy Rady.
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Dodaje,2e gmina Jqdrzejóv dotychczas nqimniej Srodkót* prze"naezala rla drogi.

Biorqc pod uwage udzial poszczegílnych gmin r budovnicü¡ie i renontach dróg,v tym

gminy Jqdrzejóv y 1999 roku prry @ziale Érodkóv wynika z rozlíczú,ze nasza

gpina nale2ala do gnin najnniej investqjqcych r drngi. Droga na terenÍe l¡hrichoya

zrtlszczcrta przez blokady rolnikós.Pogranicze gniny Soblóru i Jqdrzejóv bqQzie brane

pod uyage,je2eli starczy 6rodkóy.Droga do Chna6cic przez las do lécina v kierurku

Niebyty bqdzie nerrrontoúrana jako rmnt czqptkorry.Hiele dróg v powiecie jest

bardzo zrúszczonych ,stracily no6no3ó czqsto pyzez dlugotrwate opady.Starany siq

móvi Hicestarosta,aby v tyn roku jak najyiqcej dróg naprawié.Poviat furücjonr-r.ie nie

e'te 1/2 roku i du2o zrobit w zakresie bulow¡r i renontów dróg.

liale2y wziqÉó, pod uvagqr2e opady spovodwaty du2e zrliszczenía.Przez rElsze drogi

przewijqjE siQ u2ytkownicy catego powiatu i nie tylko.Glos Yiceprzewodniczqcego

Rady rnówi Starosta jest dla mnie dopingiern,a$ spoleczeñstvo bylo zadouolone.

Hicestarosta poinforrnovalráe Powiatony Zarz4d Dróg uzyskal znacz4c4 knotg na

drogi.

l{a interpetacjg radnego R"Facanowskiego odpowiada dyrektor J,Krzanovski inforuu.iqc,

2e jest to droga kr4jowa @Eca w kunpetencji 7.atz4du Dróg Krajonych.

lüastq¡rnie Kierosnik tfydzialu Gospodarki Komur¡alr€j i üieszkaniowej B.Btaszkiewicz

od-no6nie koszy .hl niesiqcu k*ietniu na teren miasta ustaviono 15O koszy.Je2el.i

malo to zostarq douiezione.

P.Kazinierzotti Grabowskiemu odno6nie wniosku o dofinar¡sor¡anie oÉwietlenia

odpouiada Zastq¡:ca &:ruistrza.Informuje,2e Urzqd lt[iejski otrz)mat pismo z Urzqdu

llojewódzkiego zawiadarnidqce ,2e nie przeznaczy Érodkór¡ rn oÉwietlenie.Ta, pieniqdze

z rraszego bud2etu nykonane zostanie o6vietlenie na Rakówku.tJykorzystany wszystkie

rno2liwo6ci ,aby uzyskaé 6rodki na oÉwietlenie s6wi Zastgpca &rrmistrza.

Ad"23. Viceprzeuodnív4cy Rady T.Sqk zrnle: siq z zapytanien ¡ 4

u2ytkownicy fq¡{ dostarq odszkodovanie za ich zriszczenie .Rzeka wylala na obszarze

okolo 20 ha zalew4jqc fqli i niszcz4c stogi siana" lJwa2a,Ze IÍZIR powinien

poglqbió koryto rzeki.

\dyja6nienla udziela St.LeÉniewska kierownik Uldzialu Rolnictva i Ochrony

Srodowiska,2e L)r.4d titiejski nie jest r¡ stanie tego zalatwió.Starostwo Poryiatowe

zajmt4je sie tE sprawq i nyegzeknur.je wszystkie zobowiqTania od pana Zlembiñskiego.

Je2eli spraya do 2OO roku nie zostanie zalatwiona nydane pozwolenie straci moc.

Przewodniczqcy Rady v{raca, siq ,aby cztonkovie kmisji spoa

Rady zLoLyli oáriadczenia do Przeuodnicz4cych stalych konisji Rady o zachowanlu

tejemnicy obrad konisji.

Bt¡rnistrz un:a2a za konieczne odbycie sesji v miesiqcu lipcu

r¡qjlepiej do polowy miesiqca8ada postanowita odbyé sesjq t6.tipca ur.



- 1 2 -

Ad.24" Przevodnicz4cy

X sesji Rady ltiejskiej"

Rady ltiejskiej o gctdlz.151o -tyX" obrady

*,"ftY lbrad:
ft !{Ll t

El2bietá Ul6niryska

Przenodnic4cy

Rady Mie;igftiej v Jqdrzejovie
/ . /

/,/
L '  " /

/t,4.tL4..{Uc.
,,/'tere* 

Szr¡ach

Protokólorala:

!rWr-
Barbára Nosak


